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Protokoll for sentralstyremøte 4/24  
Sted/tidsramme: på Teams 18.30-20.30  

Til stede: Alexandra Wiland, Allix Ilseng, Atle Hartz Nilsen, Birgitte Kalvik, David Gulstad, Knut- Einar 
Ilseng, May-Helen Nilsen, Petter Lundström, Tonje Tovik, og Åsta Rohmann 

Meldt forfall: Kristin Sæther, Nora Malick (studier utenlands) Benedicte (syk), Karolina Berg og Vår (skole). 

Ikke til stede: Tor Engevik 

Saker  

SAK 30/4/24  GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN  

Vedtak: Det kommer til en orienteringssak om ABN, den legges inn under sak 32/4/24. 
                 Innkallingen godkjennes med tillegget.    

SAK 31/4/24 PROTOKOLL FRA SENTRALSTYREMØTE 3/24 

Vedtak: Protokollen fra SST 3/24 godkjennes som den foreligger    

 

SAK 32/4/24  ORIENTERINGER FRA ADMINISTRASJONEN  

HMS og personal:  

• Administrasjonen har alle vært i sommerferie, men to har en uke igjen som tas ut i løpet 
av høsten. Det er sommertid på kontoret til og med 15. september. 

• Ansettelse av ny organisasjonsmedarbeider. Innen 15.8. er det innkommet 15 søkere. 
Prosessen med intervjuer fra medio september og ansettelse forventes fra 1.oktober. 

 
Kontingentsituasjonen:  

• 2060 medlemmer har betalt (a 2820) per 16.08.24   
• Purring på kontingent i juni har ikke gitt godt nok resultat og nå trengs det en innsats for å 

hente inn kontingenter.  
 

Annet:  

• Lager nye vervebrosjyrer, også på flere språk. Den på norsk er ferdig, de andre er i 
produksjon. 

• Kronikk laget om Ensomhet er sendt Klassekampen og Fri Fagbevegelse. Førstnevnte har 
ikke publisert den, og FF venter vi fremdeles på.  

• Vi vurderer å endre hyppighet på medlemsbladutgivelser. Birgitte legger fram forslag for 
SST. 

• ICAN møte om samarbeid 25. juni (Åsta, Tonje og Kristin) 
• Arbeidsmøte 22. juli med barnereportene, og gjennomføring av Barndomstolen på 

Arendalsuka 13.8. Åsta oppdaterer oss i egen sak. 
• Forbereder aktiviteter for jubileumshelgen (festen, historisk utstilling, 

demokrativerksted og andre verksteder, foredrag og stands).  
• Innbrudd i kjelleren, det er rotet litt rundt, men ingen ting er savnet eller ødelagt. 
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• Laget design og bestilt Uglereflekser 
• Framlagsnytt 4/24 er sendt ut 

 

- Tonje går raskt gjennom søkermassen til den utlyste stillingen, og svarer på spørsmål rundt 
ansettelsesprosessen, May-Helen, David og Birgitte supplerer. 

- Tonje går grundig gjennom situasjonen med kontingentinngangen, vi trenger at lokallaga tar tak og 
driver inn kontingenter fra sine medlemmer. 

- Tonje forteller om nye brosjyrer som kommer på mange språk, fin ny pins til jubileet og nye myke 
uglereflekser. Birgitte forteller om nytt medlemsblad/ny plan for publisering av nyheter med mer 
på nett og i SoMe, supplert av et større årlig blad som oppsummerer året. 

- Forteller om møtet i ICAN i sommer, og Åsta forteller om Barndomstolen under sak 36/4/24. 
- Orientering rundt varamedlem som vil trekke seg fra vervet sitt.  

 
Vedtak: All informasjonen fra administrasjonen tas til orientering. Prosedyrer rundt varamedlem 
som ønsker å tre ut av verv midt i perioden, oversendes organisasjonsutvalget og kommer opp 
som egen sak i neste SST-møte. Det foreslås at alle i SST, som har tilgang til laget sitt, går inn på 
Hypersys og sjekker kontingentstatus i sitt lag etter møtet er ferdig i kveld. Da får de en oversikt 
over status, og kan ta tak i det for sitt lag.   
 

SAK 33 /4/24  FRIFOND RETNINGSLINJER  

Saksorientering: 

På oppfølgingsbesøket fra LNU oppdaget vi at noen lokallag hadde midler på konto lenger enn til 
31.12 året etter tilsagn, og dermed også hadde fått utbetalt nye midler før de forrige var 
rapportert på. Framfylkingen må rette opp fristene for lokallagenes rapportering på bruk av 
midler, slik at vi ikke kommer i denne situasjonen igjen.  
Framlags-rapportene for 23 var betraktelig bedre enn tidligere år, selv om det er enkelte som 
fremdeles trenger bistand til å fylle ut korrekt.  
Det viktigste er å sikre at lokallag ikke har midler fra to år på konto samtidig 

Nytt forslag til interne retningslinjer presenteres i møtet 

Vedtak: Saken tas til orientering. Forslag til nye retningslinjer utsettes og legges fram for vedtak i 
neste møte.  
 

SAK 34/4/24  FRIFOND- RAPPORT OG SØKNADSUTLYSNING  

Saksorientering: 

I 2024 vil FRAMFYLKINGEN få tildelt 494 313 kroner i støtte basert på 1233 tellende medlemmer 
og 24 tellende lokallag. 
 
Formålet med Frifond:  
Husk at støtten skal utbetales direkte til lokallagene i FRAMFYLKINGEN, ettersom formålet med 
Frifond er å styrke den lokale aktiviteten. Likevel kan FRAMFYLKINGEN beholde opptil 5% av 
støtten for å dekke deres administrasjonskostnader. Husk å sjekke LNUs retningslinjer for øvrige 
krav til FRAMFYLKINGEN sin forvaltning.    
   
All utbetaling av støtte til lokallagene fra LNU Frifond organisasjon 2024 må være utbetalt fra 
sentralleddet innen 31.12.2024.  
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Krav til rapport: 
Innen 01.03.2025 skal FRAMFYLKINGEN levere en rapport til LNU gjennom søknadsportalen. 
Rapporten skal vise hvor mange lokallag som har fått tildelt støtte, fordelt fylkesvis. I tillegg skal 
rapporten vise hvor mye administrasjonsandel organisasjonen har tatt ut, samt restmidler fra 
fjoråret (både hos sentralleddet og lokallagene). FRAMFYLKINGEN må også skrive om en  
konkret aktivitet Frifond-støtten har gått til, og levere bilder av denne aktiviteten. Merk at både 
eksempel og bilder skal kunne brukes fritt av LNU, så dere må hente inn samtykke til dette fra 
eventuelle personer på bildene. 
 
 
Vedtak: Framfylkingen utlyser frifondsmidler med frist for å søke nye og rapportere på sist 
mottatte midler innen 10. oktober. Sentralstyret behandler søknader og fordeler midlene i 
oktober møtet.  
 

SAK 35/4/24  ØKONOMI OG REGNSKAP  

- Kort orientering om økonomi 
 

- Regnskap 2 kvartal er vedlagt i sakspapirene 
 

- Bankbeholdning innestående alle konti per 16.8 ca. 2,4 millioner 

- Vi venter innbetaling av Frifond. LO tilskudd kommer i september. 

Vedtak: Økonomi og regnskap tas til orientering 
 

SAK 36/4/24  BARNDOMSTOLEN 

Orienteringssak: 
Barnereportere: Calvin Bakken (8 år), Tirll Sten-Bjørkli (12 år) og Alin Sulaimani (16 år) Valgt på 
Barnas Landsmøte  
Prosjektleder: Åsta Rohmann 
De møttes til forberedelser mandag 22.7 i Oslo og øvde hjemme på selvlagde spørsmål. 
 
Arrangement: 
Sted: Arendalsuka, Bankgården 13.8 kl. 12.45 -13.20 
Politikere: Mona Nilsen (AP) stortingskomiteen for barn og familie, Marit Knutsdatter Strand (SP) 
nestleder i stortingskomiteen for utdanning 
Barneombudet: Nytt Mina Gerhardsen 
De ble spurt ut av barnereporterne om saker der barn er berørt av likestilling, fattigdom og krig. 
 

- Åsta fortalte om prosessen bak, planleggingsarbeidet, viste oss presentasjonen fra hvordan det 
ble introdusert for barna på BLM24, og hvordan det i praksis ble gjennomført under Arendalsuka.  

 
 

- Tonje supplerte med hvordan Unga Örnar ble glad for at vi brukte konseptet/ ideen deres her i 
Norge. Resten av ABN synes det var spennende, og hvordan dette kan komme til å bli brukt i 
Finland og Danmark også. 

- Barndomstolen har kommet for å bli, vi tar lærdom av erfaringer fra Arendalsuka. Vi må passe på 
å ikke «vanne ut» konseptet ved å bruke det for mye, men passe på at det vil ha en god effekt når 
det brukes. 
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Vedtak: Vi applauderer for vel gjennomført, viktig prosjekt, og tar prosjektleder, Åsta Rohmann, 
sin rapportering fra, og presentasjon av, Barndomstolen til orientering.  
 
 
SAK  37/4/24 NYTT MEDLEMSREGISTER? -  WINORG TILBUD DRØFTES 

Se presentasjonen som er vedlagt og vi setter av tid til drøfting:  

Kommentarer fra sist sst- møte: Vi må vurdere fordeler /ulemper (sikre at overføring av 
medlemmer/data ligger i tilbudet og GDPR - skje på riktig måte. Liker muligheten for 
arrangmentløsning og #tags 

- Sentralstyret diskuterer fordeler og eventuelle ulemper ved å bytte medlemsregister. Vi snakker 
om kost/nytte ved det vi har, og det vi kan få. 

 

Vedtak: Vi ber WinOrg komme på vårt neste sentralstyremøte og presentere produktet de tilbyr 
oss. Alle i SST går inn på Hypersys for å se hva de liker og ikke er fult så fornøyd med, så vi vet hva 
vi skal be om i et eventuelt nytt program, og har et godt sammenligningsgrunnlag. Deretter tar vi 
stilling til om vi skal endre medlemsregister eller ikke. 

 

SAK  38/4/24  BARNAS LANDSMØTE 2024 EVALUERING  

Arbeidsgruppa har hatt evalueringsmøte 16.8. og legger fram en rapport. 
 

- Birgitte legger fram hovedtrekkene fra evalueringen: Positivt med mange møter, tidlig fordeling av 
ansvar. Legge handlingsplanen vår TRYGG til grunn fra start, rød tråd. Flere ungdomsledere så det 
ikke blir for mange barn per leder. Legge BLM utenom eksamenstid, flytte det til høstsemesteret, 
for å lettere få med ungdomsledere. Veldig positivt med aktivitetsbod og tilbudet der utenom 
programmet i landsmøtesalen. Eget budsjett for tydeligere rammer.  

 

Vedtak: Evalueringen fra BLM24 tas til orientering. Selve evalueringen sendes ut til alle i 
sentralstyret, så de kan se den i sin helhet. 

SAK 39/4/24  RAPPORT FRA UTVALGSARBEIDET  

Internasjonalt utvalg  

• Utøya er nå booket for det internasjonale arrangementet Working Together for Peace i 24-
30 mars 2025. I søknaden har vi fått støtte for reise og opphold (delvis) for 50 deltakere.  

• Fra Framfylkingen skal minst 8 deltagere være til stede. Vi kan ha flere da det er billigere 
for reise (men da ikke støttet av Erasmus + midler).  

• Fulgt opp vedtak fra IC om Joint Statement about Gaza - IFM-SEI har hatt et nett-møte og 
et dokument hvor ulike organisasjoner har samarbeidet og nå jobber presidiet og 
administrasjonen med å sammenfatte før det publiseres.  

• Deltatt med to deltagere i workshop om Advocacy training i Peru (E-mpACT). Der var vi 
med på å skrive to policy papers til EU om Inclusive Digital Youth Learning og The 
Pandemic, Mental Health and Sexuality.  
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• Knyttet tettere bånd med DUI fra Danmark og Club Los Cachorros fra Peru. Vi ser for oss 
noen samarbeid fremover med utveksling av kunnskap og ideer - et mulig felles prosjekt 
om kunst og demokrati. Vi vil gjerne utforske dette videre i IU med SST sin tillatelse.  

• Neste møte er 29. august kl. 18.00.  

Ungdomsutvalget  

- Skal ha et nytt hei-og-hå-møte hvert øyeblikk 
- Ungdomsleiren i sommer ble dessverre avlyst, men det planlegges en ny i 2025 
- Det er fire ungdommer i utvalget nå, Nora er forhindret av studier og Karolina. 

 

Organisasjonsutvalget 

Vedtektsfeste Barnas landsmøte?  
Oversendt sak til Organisasjonsutvalget med å forberede forslag til ny vedtekt til LM 25. Utfordring: 
delegatfordeling, reisefordeling og om mulig gi møtet reell makt 

Endring i formålsparagrafen? Forberede forslag som drøftes i organisasjonen i forkant av LM 25 - se 
tidligere reist sak.  

 

  

Barnepolitisk utvalg:    

Barn som lever i lavinntektsfamilier i Norge - en kronikk er i gang 

Forum for Barnekonvensjonen: Fristen for innspill til skyggerapporten er ute (15. august) og vi 
venter nå på utspill fra Forum for Barnekonvensjonen. Redd Barna har sekretariatet for Forumet i 
denne perioden. 

 

Kontaktutvalget for arbeiderbevegelsen 

Jobber med å etablere kontakt for å starte framlag nord i Oslo (Høybråten, Furuset, Haugenstua) 

ORGANISASJONSUTVALGETS ÅRSHJUL 
PERIODE SAK FRIST 
2024 Jubileumsåret  

Org. utvalget ønsker å bidra 
  

Vår 2024 BLM 
Utvalget ønsker å bidra med følgende: 
•Tilrettelegge 
•Tilby opplæring/gjennomgang til dirigenter og 
sekretærer  
•Gjennomgang av tidligere ordliste over ord som 
benyttes på LM, ev oppdatere og komplettere rettet inn 
mot BLM 

  
• Ordliste – Vår 2024-er snart 

ferdigstilt. 
• Møte med dirigenter og 

sekretærer hvis ønskelig – 
Vår 2024 

Høst 
2024 

LM 2025  
Rullering: 

• Vedtekter 
• Trygg 

  

VÅR 2025 Forberedelser til LM   
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Int. utvalg: 

- Åsta forteller flere detaljer fra det internasjonale arrangementet Working Together for Peace 24.-
30 mars 2025, på Utøya. 

- Åsta viser oss hvorfor det ofte kan være vanskelig med en joint statement fra IFM-SEI, fordi det er 
stor spredning i medlemsorganisasjonenes ståsted og meninger i politiske spørsmål. 

- Det var gode en-til-en møter mellom våre og ungdommer fra DUI i Danmark og Club Los 
Cachorros fra Peru. Meldingsutvekslinger og ønsker om et erfaringsutvekslinger og et felles 
prosjekt om kunst/demokrati. 

Org. utvalg: 

- May-Helen informerer om status i utvalget, og hvilke planer de har fremover. 
 

Ung. utvalg: 

- Allix informerer om arbeidet i ungdomsutvalget. Ungdomsleiren ble ikke noe av i år, men planene 
om den videreføres til neste år. Forteller om ung. utvalgets videre planer i høst. Det er nå fire 
ungdommer igjen i ungdomsutvalget, så de har mistet to medlemmer i løpet av høsten.  

Barnpol. utvalg: 

- Birgitte informerer om status i utvalget, forteller om status i Forum for Barnekonvensjonen og 
skyggerapporten vi lager der, og mer om planene framover i høst. 

Kontaktutvalget: 

- David forteller statusen til utvalget og deres hovedfokus framover. Starte nye lag og komme seg 
ut og informere om oss i arbeiderbevegelsen. 

- Tonje supplerer med planene om å få tak i de rette personene for å starte opp et nytt framlag i 
Oslo øst. 

-  
Vedtak: Orienteringene fra de forskjellige utvalgene tas til orientering  
 

SAK 40/4/24  ARRANGEMENTER OG ÅRSHJUL 2024  

Siste: 

Barnas Landsmøte planleggingsmøter: se egen sak  
31.mai-2.juni Barnas Landsmøte (ferdig) 

Kommende: 

27.-29. juni(utsettes) Ungdomsutvalgets minileir i Modum  

8.-12. juli   Jubileir 1 Rasen med Odal framlag 

27. 31.juli   Jubileir 2 Tjellholmen med Framfylkingen i Oslo 
 

Jubileumsarrangement: 

Jubileumsfest helgen 14. og 15. september på Grorud. Det blir tre arrangementer. Inviterer gamle 
ledere og LO ledere til jubileumsfesten kl. 18 (til 21) den 14. 9. Hilsen på skjerm er et alternativ. 
8.2 og 4.3 Møte med arrangementskomiteen for - neste møter 22.apri og 5.juni.  
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- Tonje forteller om planene for Jubileumsfesten på Grorud, og hva som forventes av oss i 
sentralstyret. Vi trenger hender i arbeid gjennom helga, på aktiviteter og under selve festen. 
Selve festen er ment for voksne, men resten av helga er for barna. 

 

Vedtak: Alle i sentralstyret deltar og gjør oppgaver som trengs under jubileumshelga.  
Jubileet er sentralstyret sitt arrangement, og det er forventet at alle deltar. De som bidrar i 
arrangementet betaler ikke egenandelen på 250,- 

 

Sentralstyremøter i 2024 

13.-14. April, Tromsø  

18. juni digitalt er kalt inn. Evaluering BLM og økonomi 

22. august digitalt er kalt inn. Saker blir blant annet Frifond,  

19.-20 oktober i Oslo, det blir lagt inn en innledning om søvn, stress og stimuli- til motivasjon, og 
vi må evaluere jubileums arrangementet i september og lage møteplan for 2025. Sette dato for 
landsmøtet i 2025. Starte et framlag?  

10. desember digitalt - oppsummere året og evaluere jubileet.  
 

Internasjonale møter: 

18.1, 20.2 og 19.3 ABN styremøter digitalt. Sentralstyret ønsker at planleggingen for 
Demokratiskolen settes i gang, og foreslår at de som har deltatt tidligere kan utgjøre en 
arbeidsgruppe. 4.-5 mai ABN styremøte i Oslo, digitalt 22.8 og 19.9, i København 8.-9.desember 

Nordisk demokratiskole planlegging starter i juni 24 – ikke avholdt møte ennå 

26.-28. April IC (International Committee) IFM-SEI avholdes ikke i Chile, men digital: Nora, Atle 
og Åsta deltar. 
 

2025 

• Leder og styresamling januar 
• Utøya: IFM SEI prosjekt- Working Together for Peace i 24-30 mars 2025. 
• Framfylkingens 22. ordinære landsmøte  

 

 SAK 41/4/24   EVENTUELT 

- ABN. Det er snakk om en nordisk leir i 2026. Og «Utbyttes slanten», som handler om 
utveksling mellom landene, og at lagene kan søke om litt midler hvis de har et samarbeid 
med lag i naboland. Dette kommer opp som en egen sak i neste SST-møte. 

 

Møtet ble, med enstemmig samtykke, forlenget med 10 minutter. 
 

ved protokollen Birgitte Kalvik. 

Møtet hevet klokken 20.38 
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